
P r o t o k ó ł Nr XXXIV 
 

sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 8 kwietnia 2009 r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy. 
      Obrady rozpoczęły się o godz. 1400, a zakończyły o godz. 1730 . 

W obradach sesji uczestniczyli wszyscy, tj. 15 radnych.  Lista obecności jest 
załącznikiem do protokołu.  
 

Proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji . 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 
6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                    

w Szydłowie za 2008 rok. 
7. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2008 rok oraz podjęcie uchwały     

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu 
gminy za 2008 rok. 

8. Zatwierdzenie planów finansowych na 2009 rok. 
a) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Szydłowie. 
b) Gminnej Biblioteki Publicznej w Szydłowie, 
c) Gminnego Centrum Kultury. 

9. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 
- zmian w budżecie gminy na 2009 rok. 
- przyjęcia Programu współpracy Szydłów z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 
2009, 

- Regulaminu określającego wysokość dodatków i innych składników 
wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowe zasady przyznawania                  
i wypłacania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego, 

10. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zamknięcie obrad.  

 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył obradom Pan Roman Baron – Przewodniczący Rady 
Gminy, który otwierając obrady powitał radnych, Wójta Gminy, pracowników Urzędu 
Gminy, sołtysów, dyrektorów, prezesów, kierowników jednostek organizacyjnych oraz 
mieszkańców Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że na sesji obecni są wszyscy radni. 
 
Ad. 2. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał radnym proponowany porządek obrad              
i zwrócił się do radnych aby zgłaszali wnioski w sprawie zmian lub uzupełnień 
porządku obrad. 
Wójt Gminy zgłosił aby w punkcie 9 porządku obrad wprowadzić dodatkową uchwałę 
w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych na terenie gminy Szydłów. 



 
Więcej wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 
głosowanie zaproponowaną zmianę do porządku obrad sesji, która                            
w przeprowadzonym głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad wraz z wprowadzoną  
zmianą, który w głosowaniu jawnym został jednogłośnie przyjęty.  
 
Ad. 3. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do chwili rozpoczęcia obrad sesji nie 
wpłynęły na jego ręce pisemne ani ustne zastrzeżenia do treści protokołu                   
z poprzedniej sesji i wobec braku uwag do protokołu, Przewodniczący Rady Gminy 
zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia. W przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym protokół został jednogłośnie przyjęty. 
 
Ad. 4. 
 
 W tym punkcie porządku obrad radni zgłaszali zapytania i interpelacje radnych i tak: 
- radny Zbigniew Olszewski powiedział, że droga jest zrobiona ale nie ma   
  odwodnienia, dziś było sprzątanie śmieci przez dzieci szkolne i kto ma te śmieci  
  zabrać, 
- radny Stanisław Fit zgłosił zapytanie w sprawie drogi wojewódzkiej w Solcu - obok    
  działki sołtysa - na tym odcinku drogi zbiera się woda z  całego Solca Starego i   
  zamula rowy, zapytał czy wysłane zostało pismo w sprawie regulacji rzeki w Solcu –  
  w tej sprawie zbierane były podpisy mieszkańców sołectwa. W dalszym ciągu   
  podnosi  sprawę remontu  drogi Solec – Tuczępy, 
- radny Tadeusz Gąsiorek powiedział, że na drogę w Korytnicy wożony był kamień      
  a  nie dowieziono kamienia na odcinek  50 m.   
  Radny zwrócił się z prośbą aby dla OSP w  Jabłonicy przyznać kwotę o jaką  
  stara się ta jednostka, tak aby na dzień strażaka odremontować budynek remizy       
  i jego ogrodzenie, 
- radny Ryszard Sadłocha poinformował o pojawieniu się po okresie zimowym  
   dużych ubytków nawierzchni w drodze przez  Rudki, 
- radny Krzysztof Fit zapytał czy zostało wysłane pismo do Zarządu Dróg  
  Wojewódzkich w Kielcach w sprawie rowów w Woli Żyznej, zgłosił również potrzebę  
  przywiezienia kamienia do Gacek Nowych w stronę posesji pana Króla, 
- radna Monika Michalec poinformowała, że w Brzezinach na drodze przez wieś są    
  poprzeczne pęknięcia, które należałoby uszczelnić,  
- radny Krzysztof Ćwiek powiedział, że nie będzie mówił o drogach, gdyż dziś będzie   
  udzielane Wójtowi Gminy absolutorium i chciałby zapytać o kwotę 3.000 zł. Jest to   
  nagroda wykazana w sprawozdaniu z wykonania budżetu i komu została  
  wypłacona. 
  Dziś będziemy również dyskutować nad zmianami w budżecie i w związku z tym  
  pyta czy pani dyrektor GCK ma złożyć wniosek w ramach programu „Promocja  
  turystyczna województwa świętokrzyskiego” na kwotę 1 mln zł i czy w budżecie  
  gminy będzie zapewnione 200.000 zł.  
- radny Janusz Juszczak powiedział, że dziś przed sesją otrzymali uchwałę                 
   w  sprawie dróg i czy są to wszystkie drogi bo nie widzi w uchwale drogi Jabłonica   
   – Korytnica. 
  Zapytał również kto jest odpowiedzialny za zdjęcia, które wiszą na tablicy ogłoszeń   



  przy budynku UG. Jest zrobione zdjęcie, na którym jest on z podniesioną ręką,          
  a pod zdjęciem napis, że radni głosowali za likwidacją szkoły, a akurat jest to    
  nieprawdą  gdyż  nie głosował za likwidacją szkoły.  
  Przewodniczący RG powiedział, że wpłynęły do RG 4 pisma, które odczyta i ma  
  prośbę aby Wójt Gminy się do nich ustosunkował. Są to  pisma: od firmy    
  „EKOWAT”, od Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w Solcu, od mieszkańców   
  sołectwa Rudki oraz od  Komitetu Organizacyjnego Święta Śliwki. 
 
Ad. 5.  
 
Wójt Gminy poinformował o pracach w okresie między sesjami RG. Sprawozdanie to 
jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 6.  
 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że sprawozdanie Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Szydłowie za 2008 rok wszyscy radni dostali przed wspólnym 
posiedzeniem komisji RG, które odbyło się w dniu 31.03.2009 r. Dziś poprosił 
radnych aby zwracali się do Pani Stanisławy Zawady - Kierownik GOPS z pytaniami 
lub uwagami  dotyczącymi sprawozdania. Pytań i uwag nie było wobec czego 
Przewodniczący Rady Gminy poddał sprawozdanie z działalności GOPS pod 
głosowanie, które zostało przyjęte jednogłośnie w głosowaniu jawnym.  
 
Ad. 7. 
 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że sprawozdanie z wykonania budżetu 
gminy za 2008 rok było szczegółowo analizowane i omawiane na wspólnym 
posiedzeniu komisji RG w dniu 30.04.br. i poprosił radnych o zgłaszanie uwag lub 
pytań odnośnie sprawozdania. 
Wójt Gminy w tym punkcie odpowiedział radnemu Krzysztofowi Ćwiekowi na zadane 
pytanie dotyczące wypłaconej nagrody w  wysokości 3.000 zł.  
Pytań i uwag odnośnie sprawozdania z wykonania budżetu gminy ze strony radnych  
nie było. W związku z czym Przewodniczący Rady Gminy – pan Roman Baron 
odczytał Uchwałę 13/2009 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Kielcach z dnia 2 kwietnia 2009 r. w sprawie opinii o wniosku komisji Rewizyjnej w 
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.  Wniosek został pozytywnie 
zaopiniowany przez ten organ.  
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2008 rok i udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy, która w przeprowadzonym głosowaniu jawnym została 
uchwalona 13 głosami „za” przy  1 głosie „wstrzymującym się”.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 

U C H W A Ł A  Nr XXXIV/ 168/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Wójt Gminy podziękował radnym za udzielenie absolutorium i zaznaczył, że               
w czerwcu br. Czekają go trudne sprawy dotyczące zachowania płynność finansowej 
gminy  w związku   z planowanymi inwestycjami.  
 



Ad. 8. 
 
W tym punkcie porządku obrad jako pierwsza głos zabrała pani Anna Strugalska- 
Zygmunt – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej              
w Szydłowie i przedstawiła plan finansowy zakładu na 2009 rok.  
Jednocześnie wyjaśniła, że na dzisiejszą sesję została dostarczona korekta do 
sprawozdania z wykonania planu finansowego SPZOZ za 2008 r., które 
przedstawione było na sesji w dniu 18 marca 2009 r. Przyczyną złożenia korekty było 
uwzględnienie faktur po stronie przychodów na kwotę 60.544,73 zł, a po stronie 
kosztów kwoty 1.025,25 zł. Plan finansowy stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Pytań i uwag dotyczących planu nie było i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym 
został on przyjęty jednogłośnie.  
Następnie pani Iwona Baran – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawiła 
plan finansowy w zakresie przychodów i kosztów Gminnej Biblioteki Publicznej  
w Szydłowie na 2009 r. 
Plan finansowy stanowi załącznik do protokołu. Pytań i uwag dotyczących planu nie 
było i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym plan finansowy został przyjęty 
jednogłośnie.  
Plan finansowy Gminnego Centrum Kultury przedstawiła pani Aleksandra Stachniak– 
Dyrektor GCK. Plan finansowy stanowi również załącznik do protokołu. Pytań i uwag 
nie było i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym plan został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 9.  
 
Pani Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy poinformowała, że zmiany w budżecie gminy 
były szczegółowo analizowane na posiedzeniu wspólnym komisji RG a dziś został 
tylko dopisany § 3 celem sprostowania zapisu uchwały nr XXXI/ 147/ 2008 w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2009 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał panią Skarbnik Gminy jaka jest wydolność 
gminy. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że gmina może zaciągnąć kredyt w wysokości 60 % 
dochodu, natomiast roczna spłata kredytu wynosi 15 %. Na dzień dzisiejszy nie ma 
zagrożenia. 
Więcej pytań i uwag odnośnie zmian w budżecie nie było. Przewodniczący RG 
poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie na 2009 r., która          
w przeprowadzonym głosowaniu jawnym została uchwalona 13 głosami „za”,  przy     
dwóch głosach „wstrzymujących się”.  
 
                                         U C H W A Ł A Nr XXXIV/169/2009 
                                                 (o treści jak w załączeniu) 
 
Następnym projektem uchwały przedstawionym przez Przewodniczącego RG było 
przyjęcie Programu współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. Wójt Gminy powiedział, 
że mamy obowiązek corocznego uchwalania Programu i zlecił panu Piotrowi 
Walczakowi aby się skonsultował z panem Wojterskim, gdyż sam nie miał czasu 
zwołać spotkania w sprawie powyższego projektu, a czy pan Walczak się 
konsultował czy nie, to nie wie bo dziś  miał wolny dzień.  



Radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały                   
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym została uchwalona jednogłośnie. 
 
                                       U C H W A Ł A Nr XXXIV/ 170/ 2009  
                                               (o treści jak w załączeniu) 
 
Kolejnym projektem uchwały przygotowanym na dzisiejszą sesję RG był projekt        
w sprawie regulaminu określającego wysokość dodatków i innych składników 
wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowe warunki ich przyznawania, a także 
wysokość, szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał Wójta Gminy czy regulamin był podpisany 
przez Związki Zawodowe. Wójt Gminy odpowiadając powiedział, że zrobił wszystko 
tak jak chciały związki jest tylko rozbieżność w 1 punkcie.  
Pan Mariusz Misterkiewicz p.o. kierownika ZOS odczytał protokół rozbieżności 
spisany w dniu 7 kwietnia 2009 r. w ramach procedury uzgodnienia przez Wójta 
Gminy Szydłów regulaminu wynagrodzenia nauczycieli ze związkami zawodowymi 
zrzeszającymi nauczycieli, z którego wynika, że po przeprowadzeniu rokowań nie 
osiągnięto porozumienia, co do spełnienia żądania ze strony związkowej 
pozostawienia dodatku mieszkaniowego nauczycieli na dotychczasowym poziomie. 
Propozycją Wójta jest zmniejszenie dodatku do wysokości 1, 2, 3, 4, zł w zależności 
od liczby osób w rodzinie nauczyciela uprawnionego do dodatku. Pozostałe zmiany   
w regulaminie proponowane przez Wójta jak i przez stronę związkową uzyskały 
obopólną akceptację.  
Wójt Gminy powiedział, że regulamin musi być uchwalony do 26 kwietnia i dziś RG 
przegłosuje uchwalenie  lub odrzucenie regulaminu. 
Przewodniczący RG powiedział, że rozmawiał z radcą prawnym i z rozmowy tej 
wynika, iż związki zawodowe powinny się porozumieć z Wójtem w sprawie 
regulaminu, bo jeżeli dziś radni uchwalą regulamin bez podpisu związków Wydział 
Nadzoru i Kontroli ŚUW w Kielcach może nam ją uchylić, a jeżeli uchyli to dodatek 
mieszkaniowy zostanie po staremu. 
Radny Krzysztof Ćwiek powiedział, że w protokole rozbieżności jako Pracodawca 
podpisany jest Wójt Gminy, co jest niezgodne ze stanem faktycznym bo gdy 
pracował w szkole jako nauczyciel jego pracodawcą był dyrektor szkoły, a nie Wójt 
Gminy. 
Pan Mariusz Misterkiewicz wyjaśnił, że protokół pisał wczoraj dość szybko i pomylił 
się: zamiast „Wójt Gminy” wpisał określenie „pracodawca”. Poprosił aby poprawić 
zapis w przedłożonych dokumentach.  
Pan Michał Skotnicki powiedział, że nie wie czy jest dopuszczalne skreślenie teraz 
na sesji gdyż nie ma związków.  
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że skoro protokół tak został napisany to 
musi tak pozostać. 
Więcej pytań i uwag odnośnie regulaminu nie było i w zarządzonym przez 
Przewodniczącego RG głosowaniu uchwała została uchwalona 7 głosami „za”, przy        
5 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się”. 
 

U C H W A Ł A  Nr XXXIV/ 171/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

 



Ostatnim projektem uchwały dzisiejszej sesji RG był projekt w sprawie ustalenia 
przebiegu dróg gminnych na terenie gminy Szydłów. 
Pan Janusz Kwiatek wyjaśnił, że powyższa uchwała ma na celu uporządkowanie 
stanu ewidencji i przebiegu dróg gminnych wraz z nowymi numerami ewidencyjnymi 
tych dróg.  
Radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały i w przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie.  
 

U C H W A Ł A  Nr XXXIV/ 172/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Ad. 10. 
 
Pan Janusz Kwiatek odpowiadając na zapytania i interpelacje radnych powiedział, 
że:  
- pismo w sprawie regulacji rzeki w Solcu było wysłane do WZIR i odpowiedź  
  otrzymaliśmy, że zadanie to jest   ujęte w planie, ale na dzień dzisiejszy nie mają  
  środków finansowych,  
- Korytnicy - kamień nie został dowieziony celowo, gdyż będzie robiona droga  
  asfaltowa na odcinku 2 km i te 50 m mieści się w tym odcinku, 
- w Brzezinach nie są to pęknięcia drogi a łączenia asfaltu jedna masa łączona z  
  drugą. 
- pobocza w Wolicy  - została zgłoszona do ZDP potrzeba ich wykonania. 
- w sprawie drogi w Woli Żyznej - pismo zostało wysłane, ale brak jeszcze  
  odpowiedzi. 
 
Ad. 11. 
 
Wójt Gminy powiedział, że po świętach, na najbliższym wspólnym posiedzeniu 
komisji temat planu zagospodarowania przestrzennego będzie dyskutowany                
i zostaną podjęte decyzje co dalej będziemy robić.  
W sprawie budowy elektrowni wiatrowych zgłosiły się 2 firmy -  EKOWAT oraz 
WENTURA i jeśli decyzje o budowie będą podjęte również musi ulec zmianie plan 
zagospodarowania przestrzennego.  
Na remont budynku remizy i ogrodzenia OSP w Jabłonicy została zaoferowana 
kwota w wysokości 5.000 zł  i jeśli będzie potrzeba to  zatrudnieni w UG pracownicy  
pomogą w wykonywaniu tych robót. 
W sprawie skargi Komitetu Organizacyjnego Święta Śliwki Wójt Gminy powiedział, że 
dziś nie będzie się wypowiadał, bo muszą tę sytuację wyjaśnić bezpośrednio              
z Przewodniczącym Komitetu, ale  prosił komitet o rozliczenie ostatniego Święta 
Śliwki i rozliczenie to otrzymał dopiero teraz.  
Radny Krzysztof Ćwiek powiedział, że był na spotkaniu w sprawie Święta Śliwki i źle 
się czuł jak Wójt Gminy się wypowiadał. Wójt w trakcie imprezy powinien być od 
przyjmowania gości, a nie zajmować się innymi sprawami. Komitet Organizacyjny 
powinien się z Wójtem porozumieć.  
Pan Jarosław Zapart – Przewodniczący Komitetu Organizacyjnego Święta Śliwki 
powiedział, że z pismem postanowili wystąpić do Rady Gminy w formie informacji. 
Komitet zajmuje się organizacją święta śliwki już od 5-ciu lat i robią to coraz lepiej  
A to że mają oszczędności, to świadczy o tym, że dobrze gospodarują, a Wójt na 
spotkaniach nie pomaga im, a tylko przeszkadza. Zwrócił się z prośbą aby Wójta 



Gminy odsunąć od prac Komitetu, a zorganizować spotkania jeden raz w miesiącu     
i złożyć Wójtowi Gminy sprawozdanie z poczynań komitetu.  
Przewodniczący RG powiedział, że wytworzyła się niedobra atmosfera między 
Komitetem a Wójtem i to oni sami muszą się dogadać.  
Sołtys Szydłowa pan Stanisław Józefowski powiedział, że problemy związane           
z planem zagospodarowania przestrzennego zostały poruszone przez niego, a na 
komisjach RG przez radnego K. Ćwieka, ale chce wyjaśnić, że gdy chodził za 
zbieraniem podatku rolnego mieszkańcy sami zgłaszali ten problem i wpisywali się 
na listę, w związku z czym prosi radnych o uchylenie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu zagospodarowania przestrzennego bo lepiej i wygodniej dla 
mieszkańców będzie jak będą mogli rozpoczynać inwestycje na warunkach 
obowiązujących przed uchwaleniem planu.  
Rada Rodziców wystosowała pismo do Komisji Oświaty RG i i przedstawiła w nim 
postulaty (pismo jest załącznikiem do protokołu). 
Pan Janusz Poniewierka - rodzic z miejscowości Solec powiedział, że w imieniu 
dzieci  i rodziców mają przygotowane pisma do Wójta i do Przewodniczącego Rady 
Gminy, które przekazał Przewodniczącemu RG i Wójtowi Gminy.  
Wójt Gminy odpowiedział, że udzieli pisemnej odpowiedzi  w terminie ustawowym.  
Mieszkaniec Szydłowa – pan Stanisław Wojterski powiedział, że rok temu zgłaszał 
naprawę drogi łączącej drogę kotuszowską z drogą jabłonicką i roboty zostały 
wykonane, a teraz chciał dojechać na pole tą drogą  i utopił się samochodem, zapytał 
również Wójta Gminy dlaczego jeździ do Warszawy służbowym samochodem           
w sprawie bicia monety okolicznościowej gdy ta sprawa  należy do GCK.  
Wójt odpowiadając stwierdził, że w Warszawie był jeszcze w innych sprawach 
służbowych i tak: był w mennicy, Akademii Sztuk Pięknych oraz w sprawie murów 
obronnych. 
Przewodniczący RG powiedział, że ostatniej delegacji Wójtowi nie podpisywał.  
Radny Krzysztof Ćwiek zapytał ile jest pracowników zatrudnionych z Urzędu Pracy    
w UG, a ile w GCK. 
Wójt Gminy odpowiedział ile jest pracowników zatrudnionych z PUP w UG, nie wie ilu 
w GCK , bo nie wnika w sprawy zatrudnienia w GCK.  Dyrektor sama składa wnioski 
w Urzędzie Pracy i zatrudnia pracowników na podstawie umów zawieranych z PUP.  
Sołtys  Szydłowa powiedział, że kilkakrotnie była zgłaszana potrzeba zamontowania 
lampy na rogu ulicy Cmentarnej, Wschodniej i Armii Krajowej. Prezes straży 
zadeklarował się, że da lampę i do tej pory nie została zamontowana.  
Radny Rady Powiatu – pan Michał Skotnicki powiedział, że są duże problemy jeśli 
chodzi o drogi powiatowe. Był w Rudkach, oglądał tam drogę powiatową  i stwierdza, 
że jest pilna potrzeba przeprowadzenia remontu, ale jeśli gmina by zapłaciła teraz za 
remont tej drogi, a Starostwo zwróciło by te środki w terminie późniejszym, to 
wówczas byłaby szansa na remont tej drogi. 
Wójt Gminy poinformował radnych, że 1 rodzina w Rudkach ma poważny problem,  
gdyż w sobotę  zginęła w wypadku przygnieciona ciągnikiem córka, a we wtorek 
spłonął częściowo dom tej rodziny. Ze swej strony Wójt zaoferował pomoc finansową               
w wysokości 500 zł. Jeśli ktoś z radnych miał by chęć pomóc tej rodzinie, to będzie 
można w sekretariacie UG wpłacić jakąś kwotę, gdyż jako gmina musimy pomóc tej 
rodzinie. 
Radny Ryszard Sadłocha powiedział, że nie ma gorszej tragedii jak strata dziecka      
i pożar części domu w jednym czasie, pomoc tej rodzinie się należy ale materialna 
lub poprzez zakup materiałów potrzebnych do remontu domu.  



Radny Janusz Juszczak powiedział, że taki apel powinien być jeszcze ogłoszony na 
nabożeństwach  w kościołach na terenie gminy.  
 
Ad. 12. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad dzisiejszej sesji został 
wyczerpany wobec czego postanowił zamknąć obrady XXXIV sesji.    
 
 
     Protokołowała 
 
 
Teresa Kaniszewska 

 
 
 
 


